
11. seja obdinskega sveta 29. februar 2024

ZAPISNIK
11. redne seje Obiinskega sveta Obiine Moravske Toplice,

ki je potekala29. februarja 2024 ob 15.30 uri v sejni sobi Obdine Moravske Toplice

Navzoii ilani obiinskega sveta:
Andrej Baligad, Martina Bauman, Stanislav Gordan, Sebastjan Gornjec, Tomai Gregorec, Stefan

Hul, SaSo Koca, Stefan Kodila, Suzana Koltai, Alojz Trplan, mag. Slavko Skerlak, JoZe Trajber,
Zsuzsi Vugrinec.
Odsotna dlan obdinskega sveta: Mihael Horvat, Bojan Su5lek (oba opravideno).
Ostali navzoii:
Alojz Glavad - fuparr, Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave, Slavica Fujs - svetovalka
za frnance, Sandra Gornjec - vi5ji referent za ftnance, in Melita Gorza - pravnica VIU2, ki piSe

zapisnik.
Sejo je vodil Zupan Alojz Glavad. Po ugotovljeni navzodnosti je obdinski svet soglasno sprejel
zapisnik 10. redne seje Obdinskega sveta Obdine Moravske Toplice, skupaj s pripombo TomaLa
Gregorca, ki jo je posredoval po mailu.
Predseduj odi j e predstavil dnevni red, posred oy an z vabilom:
1. Porodilo o izvr5itvi sklepov obdinskega sveta
2. Predlog Sklepa o doloditvi ekonomske cene programov pred5olske vzgoje in pladila star5ev v

javnem vzgojno-varstvenem zavodu Vrtci obdine Moravske Toplice
3. Soglasje k spremembi sistemizacije delovnih mest v javnem vzgojno-izobraZevalnem zavodu

Vrtci obdine Moravske Toplice za Solsko leto 202312024

4. Predlog Letnega programa Sporta v Obdini Moravske Toplice zaleto 2024

5. Predlog Letnega programa kulture Obdine Moravske Toplice zaleto 2024
6. Mnenje k imenovanju ravnatelja Vrtcev obdine Moravske Toplice
7. Pobude in vpra5anja
8. Razno.
Predlagal je raz5iritev dnevnega reda z novo todko 7. Predlog soglasja k sklepu sveta zavoda o
doloditvi redne delovne uspe5nosti direktorja Pomurskegamuzeja Murska Sobota zaleto 2023.
Predlagan raz5irjen dnevni red je bil soglasno sprejet.

K 1. toiki:
Poroiilo o izvr5itvi sklepov obEinskeea sveta

Porodilo o izvr5itvi sklepov obdinskega sveta je predstavila Martina Vink Ikanjec - direktorica

obdinske uprave, ki je povedala, da so bili vsi sklepi, sprejeti na prej5nji seji obdinskega sveta,

realizirani.
Zadevoje na svoji seji obravnavala statutarno pravna komisija, ki ugotavlja, da so zakonska podlaga,

razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustremi in v skladu z veljavno

zakonodajo.
Razprave ni bilo.

PREDLOG SKLEPA ST. 104:

Obiinski svet Obiine Moravske Toplice je seznanjen s Poroiilom o izvr5itvi sklepov

Obiinskega sveta Obiine Moravske Toplice, sprejetih na 10. redni seji.

Navzodih j e 12 dlanov obdinskega sveta:

ZA: 12

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.
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K 2. toiki:
Predlog Sklepa o doloiitvi ekonomske cene prosramov pred5olske vzgoie in plaiila starlev v

iavnem vzgoino-varstvenem zavodu Vrtci obiine Moravske Toplice

Predlog ekonomske cene je predstavila ravnateljica zavoda Vrtci obdine Moravske Toplice Simona

Kaudid. Pojasnila je, da je cena odvisna od stro5kov dela, na katere zavod ne more vplivati, ter od

materialnih stroSkov, kjer pa zavod ravna gospodarno.

Sandra Gomjec - vi5ji referent za frnance je povedala, da je cena, ki je vi5ja za 16 Yo, pripravljena v
skladu z veljavno metodologijo.
Predlog sklepa sta na svojih sejah obravnavala statutarno pravna komisija, ki ugotavlja, da so

zakonska podlaga, razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v skladu z
veljavno zakonodajo in odbor za druZbene dejavnosti. ki obdinskemu svetu predlaga, da ne sprejme
predlagane ekonomske cene. Odbor je sprejel dodatni sklep, da predlaga, da Obdinska uprava obdine
Moravske Toplice iz proraduna obdine zagotovi premostitvena sredstva za pokritje tekodih stro5kov
poslovanja v javnem vzgojno - varstvenem zavodu Vrtci obdine Moravske Toplice, ter da Obdinska
uprava obdine Moravske Toplice in javni vzgojno - varstveni zavod Vrtci obdine Moravske Toplice
skupaj pripravita predlog racionalizacije poslovanja v javnem vzgojno - varstvenem zavodu Vrtci
obdine Moravske Toplice do naslednje seje Odbora za drulbene dejavnosti, Solstvo, kulturo, Sport in
turizem in Obdinskega sveta Obdine Moravske Toplice.
Zupan Alojz Glavad je povedal, da podraZitev predstavlja breme za obdinski proradun in za star5e, ter
da je glavni del cene poyezal s sistemizacijo, pri kateri meni, da je 5e nekaj rezerve.
V razpravi so sodelovali:
- TomaZ Gregorec je povedal, da se mu zdi dvig cene previsok, ter da razume stisko star5ev, ki se

soodajo s podraZitvami.
- JoZe Traiber je menil, da se stro5ki verjetno niso dvignili za toliko, ter da je potrebno najti

notranje rezerye.
- Stefan Kodila je ugotavljal, da je podraZitev obdutna ter da so nekateri razlogi zanjo neizbeini

(plade, energenti, hrana), potrebno pa je optimizirati velikost oddelkov. Priznal je, da so se v
zadnjih letih naredile izbolj5ave in vpra5al ravnateljico kakSne in kje so moZnosti za optimizacijo.

- Slavko Skerlak je povedal, da je potrebno sodelovanje obdinske uprave in javnega zavoda pri
iskanj u reSitev za racionalizacijo.
Sebastian Gorniec ie ugotavljal, da od zadnjega dviga cene ni minilo niti leto dni in predlagal, da
se poi5dejo druge moZnosti.
Martin Bauman je povedala, da je predlagana cena previsoka in je potrebno poiskati rezerve.
Menila je, da je potrebno upo5tevati tudi dejstvo, da nekdo vpi5e otroka pred kondanjem
porodniSke, porodni5ka pa se mu lahko podalj5a, mesto v vrtcu pa ga daka.

Ravnateljica Simona Kaudid je pojasnila, da je izradun cene pripravljen glede na Stevilo otrok,
kot je normativ, optimizira se lahko oblikovanje oddelkov, kjer pa ni vedjih rezery, v kolikor se

upo5teva veljavna zakonodaja. Pripravljeni so iskati re5itve, a ne podpira zavestnega kr5enja
veljavne zakonodaje. Pojasnila je, da dakalnih mest ni, kdor prej pride, prej melje. Trudijo pa se

pridobiti dim ved otrok.

PREDLOG SKLEPA ST. 105:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice sprejme predlagan Sklep o dolotitvi ekonomske cene
programov pred5olske vzgoje in plaiila star5ev v javnem vzgojno-varstvenem zavodu Vrtci
obEine Moravske Toplice.

Navzodih j e 12 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 0
PROTI: 12.
Sklep ni sprejet.
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K 3. toiki:
Soglasie k spremembi sistemizaciie delovnih mest v iavnem vzgoino-izobraZevalnem zavodu

Vrtci obiine Moravske za Solsko leto 202312024

Spremembo sistemizacije sta na svojih sejah obravnavala statutarno pravna komisija, ki ugotavlja, da

so zakonska podlaga, razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v skladu

z veliavno zakonodajo in odbor za druZbene dejavnosti, ki obdinskemu svetu predlaga, da o

spremembi sistemizacije odloda na naslednji seji obdinskega sveta ter da Obdina Moravske Toplice

iz proraduna obdine zagotovila premostitvena sredstva za pok'ritje tekodih stroSkov poslovanja v
javnem vzgojno - varstvenem zavodu Vrtci obdine Moravske Toplice.
Ravnateljica Simona Kaudid je poudarila, da so premostitvena sredstva obdine nujna, ker veljavna

ekonomska cena ni vzdrilna.

PREDLOG a 5r. too:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice bo o soglasju k spremembi sistemizacije delovnih mest

v javnem vzgojno-izobraZevalnem zavodu Vrtci obiine Moravske Toplice za Solsko leto

202312024 odlodal na naslednji seji obiinskega sveta.

Navzodih j e 12 dlanov obdinskega sveta:

ZA: 12

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

PREDLOG SKLEPA ST. 107:

Do sprejema nove sistemizacije Obiina Moravske Toplice iz proraiuna obiine zagotovi

premostitvena sredstva za pokritje tekoiih stro5kov poslovanja v javnem vzgojno - varstvenem

zavodu Vrtci obiine Moravske Toplice.

Navzodih j e 12 dlanov obdinskega sveta:

ZA: 12

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

Ravnateljica Simona Kaudid je predstavila nov predlog sistemizacije. Predlagala je, da se I otrok iz

enote Prosenjakovci premesti v enoto Moravske Toplice, ter se polovidni oddelek preoblikuje v

celega. Prosila je obdinski svet, da obravnava njen predlog, ki nima vpliva na ekonomsko ceno.

Zupin Alojz Glavad je povedal, da je predlog dober, a ni poslovni5kih razlogov za njegovo

obnurnuro na tej seji obdinskega sveta, saj dlani obdinskega sveta niso prejeli gradiva in zadeve ni

obravnavalo pristojno delovno telo obdinskega sveta.

K 4. toiki:
Predloq Letnesa nrosrama Sporta v Obiini Moravske Toplice za leto 2024

Predlagan letni program Sporta sta na svojih sejah obravnavala statutarno pravna komisija, ki
ugotavlja, da so zakonska podlaga, razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa

uitrezni in v skladu z veljavno zakonodajo, ter odbor za druZbene dejavnosti. ki obdinskemu svetu

predlaga, da sprejme predlagan sklep.

V razpravi so sodelovali:
- TomaZ Greeorec je ugotavljal, da se v obdini Stevilo Sportnih druStev poveduje, sredstva za

njihovo delovanje invzdrLevanje Sportnih objektov in povr5in pa ostajajo nespremenjena.
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Zupan Alojz Glavad je pojasnil, da so investicije v Sportno infrastrukturo del NRPja, ter da

moramo loditi obvezne naloge obdine od nadstandarda.
Slavko Skerlak 1e menil, da bi Sportnim druStvom morale prisluhniti in jim finandno pomagati

tudi krajevne skupnosti.
Stefan Kodila je vpra5al ali sredstva v letnem programu Sporta zadostujejo zavse pisne potrebe in
Zelje Sportnih druStev. Povedal je, da podpira predlog Slavka Skerlaka, da KS pomaga v skladu z
moZnostmi, saj je Sport koristen za zdravje vseh nas.

Martina Bauman se je navezalanapredlog Slavka Skerlaka in pojasnila, da KS lahko pomaga le
tam, (er so lastniki objektov.
Zupan Alojz Glavad je pojasnil, da je letni program Sporta pripravljen na podlagi veljavnega
proraduna, ter da je nadrtov inLeljaSportnih druStev zaved kot 10 proradunov obdine.

PREDLOG SKLEPA 5T. TOI:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice sprejme predlagan Letni program Sporta v Obiini
Moravske Toplice za leto 2024.

Navzodih j e 12 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 12

PROTI: 0.
Sklep je sprejet.

K 5. toiki:
Predlos Letnega programa kulture Obiine Moravske Toplicezaleto2024

Predlog sklepa sta na svojih sejah obravnavala statutarno pravna komisija, ki ugotavlja, da so

zakonska podlaga, razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v skladu z
veljavno zakonodajo ter odbor za druZbene dejavnosti, ki obdinskemu svetu predlaga, da sprejme
predlagan letni program kulture.
V so sodelovali:

TomaZ Gregorec je ugotavljal, da je bilo za informiranje preko drugih dasopisov ter radijskih in
TV postaj v lanskem letu namenjenih 23.000,00 EUR, letos le 2.500,00 EUR.
Slavica Fujs - svetovalka za frnance je pojasnila, da gre za napako, ter da je v proradunu za to
podrodje zagotovljenih 25.000,00 EUR.

PREDLOG SKLEPA ST. 109:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice sprejme predlagan Letni program kulture Obiine
Moravske Toplice za leto 2024.

Navzodih j e 12 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 12

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

K 6. toiki:
Mnenie k imenovaniu ravnatelia Vrtcev obiine Moravske Toplice

Predsedujodi je pozval kandidatki za ravnateljico vrtcev Obdine Moravske Toplice, da se na kratko
predstavita.
Kandidatka Biserka Ocvirk je povedala, da dela v vrtcu poleg Ljubljane kot vzgojiteljica, bila je tudi
organizacijski vodja in v. d. ravnateljice. Predstavila je svoj program vodenja. Povedala je, da vrtec
vidi kot veliko hi5o z majhnimi hi5kami, v kateri se otroci podutijo sprejeti, varni in zadovoljni,
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izstopa pa ena hi5ka v kateri se prepletata dva jezika, slovenski in madZarski. Povedala je, da je njeno

poslanstvo, da vrtec obstaja zaradi otrok in za otroke, da se ji zdi pomembno sodelovanje s star5i,

sodelavci, z ustanoviteljem in okoljem, da zelo spodbuja vse oblike iger, zdrav nadin Zivljenja in
gibanje v naravi ter spontano igro otrok.
Kandidatka Simona Kaudid je izpostavila, da je del zavoda vse od njegove ustanovitve, zalelaje kot
pomodnica vzgojiteljice, nato delala kot vzgojiteljica, delo ravnateljice pa opravlja 16 let. V tem dasu

se strokovno izobraLuje, sodeluje z Gimnazijo Franca MikloSida Ljutomer, z Zavodom RS za

Solstvo, vkljudena je v aktiv ravnateljev vrtcev Pomurja in dlanica skupnosti vrtcev Slovenije.

Poudarila je, da je bil na njeno pobudo ustanovljen sklad vrtca, da trenutno poteka akcija zbirania

sredstev za ureditev senzorne sobe v enoti Moravske Toplice, da v zavodu zagotavljajo dodatne in
obogatitvene dejavnosti, ki so za star5e brezpladni, ter da je idej kako naprej veliko.
Y razpravi so sodelovali:
- Martina Bauman je kandidatko Biserko Ocvirk vpra5ala ali je madZar5dina, ki jo je izpostavila,

miSljena v vseh enotah ali le v eni, ter ali bi glede na to, da nima izkuSenj z ravnateljevanjem,

Solo za ravnatelje pa je opravila pred 3 leti, njeno izobraLevanje povedalo ceno vrtca.

- Kandidatka Biserka Ocvirk je odgovorila, da bi madZarsdino vkljudevala kot obogatitveno

dejavnost v vseh enotah - vkljudevanje vedjezidnosti. Pojasnila je, da kandidira za 1 mandat, ne

ved.
ToEaZ Gregarsg je kandidatko Biserko Ocvirk opomnil, da je
madZarsko, ter da je leta 2019 kandidirala zaravnateljico vrtca v
1/3 zaposlenih in star5ev. Zanimalo ga je zakaj se ni odlodila za ponovno kandidaturo.

Kandidatka Biserka Ocvirk je odgovorila, da ne znamadZarsko, da da je bil rezultat glasovanja 5,

5, svet zavodapa se je takrat odlodil za v. d. ravnateljico, ki jo je izbrala za pomodnico ravnatelja,

ter da se za ponovno kandidaturo ni odlodila, ker se ni hotela ved iti teh iger, kajti igre so povsod.

TomaZ Gregqrgq je kandidatko Simono Kaudid vpra5al kako odgovarja na oditke glede

razprSenosti investiranja v enote vrtca in glede zaposlovanja ljudi iz svojega kroga.

- Kandidatka Simona Kaudid je odgovorila, da glede zaposlovanja verjame, da je pomembno

spoStovati veljavno zakonodajo, ter da se trudi, da zaposluje ljudi iz obdine, a vdasih ustreznega

kadra v obdini ne najde. Poudarila je, da tega ne dela nadrtno'

Predsedujodi je predlagal, da obdinski svet o zadevi odlodi s tajnim glasovanjem.

Ker je bil njegov predlog sprejet, je bila v skladu s poslovnikom obdinskega sveta imenovana 3-

dlanska komisija v sestavi: Alojz Glavad, Stanko Gordan in Martina Bauman.

SaSo Koca je kot predsednik komisije zamandatna vpra5anja, volitve in imenovanja, povedal, da je

komisija sprejela sklep, da predlaga obdinskemu svetu, da poda pozitivno mnenje kandidatki Biserki

Ocvirk, kandidatki Simoni Kaudid pa negativno mnenje zaradi vedno slab5ih odnosov z

ustanovitelj em in nepripravlj enosti za sodelovanje z ustanovitelj em.

Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave je predstavila glasovnico in nadin glasovanja, ter

poudarila, da dlani obdinskega sveta ne odlodajo o predlogu komisije za mandatna vpra5anja, volitve

in imenovanja.
Komisija je izvedlatajno glasovanje in ugotovilaizid glasovanja.

Predsedujodi je predstavil ugotovljen izid glasovanja. Povedal je, da sta kandidatki prejeli naslednje

Stevilo glasov:
- Simona Kaudid 4 zapozitivno mnenje in9 za negativno mnenje,

- Biserka Ocvirk ll zapozitivno mnenj e in2 za negativno mnenje.

Volilna komisija je ugotovila, da je obdinski svet s tajnim glasovanjem odlodil, da se kandidatki

Simoni Kaudid poda negativno mnenje, kandidatki Biserki Ocvirk pa pozitivno mnenje.

SKLEP 5r. tto:
A. Obiinski svet Obiine Moravske Toplice na podlagi druge alineje 2. odstavka 53.a ilena

Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje inizobraLevanja, podaja negativno mnenje k

pozabila
Skofliici,

povedati ali govori
kjer jo je podprla le
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imenovanju kandidatke Simone Kauiii za delovno mesto ravnatelja Vrtcev obiine
Moravske Toplice.

B. Obiinski svet Obiine Moravske Toplice na podlagi druge alineje 2. odstavka 53.a ilena
Za,kona o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraLevanja, podaja pozitivno mnenje k
imenovanju kandidatke Biserke Ocvirk za delovno mesto ravnatelja Vrtcev obiine
Moravske Toplice.

K 7. toiki
Predlog soslasia k sklepu sveta zavoda o doloiitvi redne delovne uspe5nosti direktoria

Pomurskeqa muzeia Murska Sobota za leto 2023

Direktorica obdinske uprave Martina Vink IGanjec je povedala, da obdinskemu svetu predlagamo, da
sprejme sklep, da Obdina Moravske Toplice kot ustanoviteljica javnega zavoda Pomurski muzej
Murska Sobota, sogla5a z doloditvijo viSine dela plade za redno delovno uspe5nost direktorja za
obdobje od 1. 1.2023 do 31. 12.2023.
Predlog soglasja je na svoji seji obravnavala statutarno pravna komisija, ki ugotavlja, da so zakonska
podlaga, razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v skladu z veljavno
zakonodajo. Predsednik statutarno pravne komisije je ugotovil napako sveta zavoda pri ugotavljanj,
Yo realizacije, na katero je opozoril svet zavoda Pomurskegamuzeja.

PREDLOG SKLEPA 5T. TTT:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice sprejme predlagano soglasje k sklepu sveta zavoda
Pomurski muzej Murska Sobota o doloiitvi redne delovne uspe5nosti direktorja zaleto 2023.

Navzodih je l3 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 13

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

K 8. toiki:
Pobude in vpra5ania

Zupan Alojz Glavad je dlane obdinskega sveta seznanil s kadrovskimi spremembami v obdinski
upravi in skupni obdinski upravi. Povedalje, dajejavna usluZbenka, zaposlena na delovnem mestu
strokovna sodelavka ylll2-ll za okolje in prostor na5la drugo sluZbo in je bila namesto nje izbrana
druga javna usluZbenka, ki zadne z delom l. 4. 2024. V skupni obdinski upravi je bila za delovno
mesto vi5ji nadzomik izbrana javna usluZbenka, zaposlena na delovnem mestu administrator YI, za
delovno mesto in5pektor pa ni bil izbran noben kandidat.
1. Slavko Skerlak je opozoril, da je po gozdovih v obdini veliko smeti, ter da so unidene odbojne

ograje na cesti Sebeborci - Puconci. Zarimalo ga je koliko vodotokov v obdini je bilo saniranih.
2. Zupan Alojz Glavad je odgovoril, da so bili ukinjeni ekoloSki otoki, MIR naroden poostren

nadzor, predsedniki svetov KS pa so bili obve5deni o distilni akciji. Glede vodotokov je povedal,
da je bilo veliko narejenega, glede odbojnih ograj pa, da je iista narava obve5dena, da mora v
skladu s pogodbo o vzdrLevanju cestnega omreZja opozarjati na poSkodbe in primemo ukrepati.

3. Stanko Gordan je postavil vpra5anje kdaj bo realizirana sanacija ceste Fokovci, predlagal je, da se

obdane obvesti o gradnji Sirokopasovnega omreZja ter o moZnostih priklopa (Rune in Telemach);
omenil je projekt prostofer (brezpladni prevozi za starostnike) ter destital ob mednarodnem
prazniku civilne za5dite.

4. Zuoan Alojz Glavalje glede sanacije ceste povedal, da se obdina pripravlja na investicijo ter da
prihaja do velikih razlik v cenah. Pojasnil je, da podrodje Sirokopasovnega omreZja pokriva
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podZupan SaSo Koca in da je prostofer akcija neze upokojencev, pri kateri ni problem nabaviti
avtomobil, ampak najti Soferja.

5. Suzano Koltai je zanimalo kaj se je zgodilo s pekamo eeh v Moravskih Toplicah.
6. Martina Bauman je opozorila na problem, da kazen za odlagarle odpadkov plada lastnik parcele,

ter da bi MIR moralo pokazati ved samoiniciative. Direktorico obdinske uprave je opomnila, da
dlani obdinskega sveta Ze nekaj dasa niso prejeli seznama investicij v obdini.

7. Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave se je upravidila in obljubila, da bo seznam
pripravljen za naslednjo sejo obdinskega sveta.

8. TomaZ Gregorec je povedal, da bo podal predlog za spremembo poslovnika glede sklicevanja sej

na daljavo.
9. Sebastjan Gornjec je postavil vpra5anje kdaj bo izvedena sanacija strehe vrtca v Martjancih.
10. Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave je odgovorila, da bo streha sanirana v

poletnih mesecih.

K 9. toiki:
Razno

Slavko Skerlak je pohvalil organizacijo pohodov in proslave ob kulturnem prazniku.
Seja je bila zakljudena ob 18.45.

Zapisala:
Melita Gorza

Predsedujodi:
htpan Alojz Glavad
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